

ឱវាទសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារស្តីពី COVID-19

ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2021

យើងកំពុងធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយគណៈកម្មការនាយកការពារសុខភាពអូស្ត្រាលី (Australian Health Protection Principal Committee (AHPPC)), ក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW និងទីភ្នាក់ងារផ្សេងទៀតដើម្បីធានាថា សាលារៀនរបស់យើងបន្តប្រតិបត្តិការ ក្នុងវិធីដែលមានសុវត្ថិភាពបំផុត តាមដែលអាចធ្វើទៅបាននៅក្នុងបរិស្ថាន COVID-19។

ដំបូន្មានថ្មីៗពីក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW

ការធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានអំពី COVID-19 ត្រូវបានផ្តល់ជូនជាប្រចាំ។ ក្រុមគ្រួសារត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យតាមដានគេហទំព័រខាងក្រោម សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីបំផុត នៅលើគេហទំព័ររដ្ឋាភិបាលរដ្ឋ NSW ([NSW Government website](#))។

ក្នុងករណីដែលមានការចេញបទបញ្ជាដោយក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW ឱ្យស្នាក់នៅផ្ទះ ដោយសារតែការផ្ទុះឡើងនៃ COVID-19 អាចមានការផ្លាស់ប្តូរប្រតិបត្តិការសាលារៀន។ សូមសួរសាលារៀនរបស់អ្នក អំពីការផ្លាស់ប្តូរប្រតិបត្តិការ ហើយធ្វើតាមដំបូន្មានទាំងអស់ ដែលផ្តល់ជូនដោយបុគ្គលិកនៅសាលារៀនរបស់អ្នក រួមទាំងការហាមមិនឱ្យចូលបរិវេណសាលា សម្រាប់គោលបំណងមិនចាំបាច់ ប្រសិនបើមានការស្នើសុំ។

ការរៀនសូត្រពីផ្ទះ

សិស្សនឹងត្រូវបានគាំទ្រឱ្យរៀនសូត្រពីផ្ទះ ក្នុងកាលៈទេសៈដូចខាងក្រោម៖

- ប្រសិនបើពួកគេត្រូវបានតម្រូវឱ្យដាក់ខ្លួននៅដាច់ពីគេ ដោយសារតែជាអ្នកមានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធនៃករណីវិជ្ជមាន ឬត្រូវបានសង្ស័យថាមាន COVID-19។
- កន្លែងណាដែលសាលារៀនត្រូវបានណែនាំ ក្រោមដំបូន្មានសុខភាពសាធារណៈ ដើម្បីបន្តប្រតិបត្តិការសម្រាប់ការរៀនសូត្រនៅនឹង កន្លែងប៉ុណ្ណោះ សម្រាប់តែកូនរបស់អ្នកធ្វើការចាំបាច់ ដោយសារតែការផ្ទុះឡើងនៃ COVID-19។

ការរៀនសូត្រពីផ្ទះមានទម្រង់ជាច្រើន រួមមានធនធានតាមអនឡាញ និងក្រៅអនឡាញ និងសម្ភារៈបោះពុម្ពនានាដូចជាសន្លឹកកិច្ចការ និងធនធាន។

ដំបូន្មានស្តីពីការមកសាលារៀន ក្នុងអំឡុងពេលរៀនសូត្រនៅនឹងកន្លែង

យោងទៅតាមដំបូន្មានពីក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំត្រូវបានរម្ងឹកកុំបញ្ជូនកូនទៅសាលារៀន ប្រសិនបើពួកគេ មិនស្រួលខ្លួន ទោះបីជាពួកគេមានរោគសញ្ញាដូចជំងឺគ្រុនផ្តាសាយស្រាលក៏ដោយ។

ក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW បានស្នើសុំឱ្យសាលារៀន លើកទឹកចិត្តដល់នរណាម្នាក់ដែលមិនស្រួលខ្លួន ឬទោះបីមានរោគសញ្ញាដូចជំងឺ គ្រុនផ្តាសាយស្រាលក៏ដោយ ដើម្បីរៀបចំធ្វើតេស្តតាមរយៈគ្រូពេទ្យតាមមូលដ្ឋានរបស់ពួកគេ ឬគ្លីនិកមួយនៃគ្លីនិក COVID-19 ([COVID-19 clinics](#))។

សិស្ស និងបុគ្គលិកដែលមានរោគសញ្ញាដូចជំងឺគ្រុនផ្តាសាយ ត្រូវតែធ្វើតេស្ត ហើយផ្តល់ចម្លងនៃលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាន COVID-19 ហើយមិនត្រូវមានរោគសញ្ញាឡើយ មុនពេលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញ។

សិស្សដែលមិនបានធ្វើតេស្ត COVID-19 នឹងមិនបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលសាលារៀនវិញឡើយក្នុងរយៈពេល 10 ថ្ងៃ។ លើសពីនេះទៀត ពួកគេមិនត្រូវមានរោគសញ្ញាយ៉ាងហោចណាស់ 3 ថ្ងៃ មុនពេលត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញ។

ដំបូន្មានស្តីពីការមកសាលារៀន ក្នុងអំឡុងពេលរៀនសូត្រនៅនឹងកន្លែង (បន្ត)

សិស្សដែលមានជំងឺរលាកច្រមុះដោយសារអាចឱ្យកហ្សឹតាមរដូវ ឬជំងឺមួយផ្សេងទៀតដែលមានលក្ខណៈស្រដៀងនឹងរោគសញ្ញាដូចជំងឺគ្រុនផ្តាសាយ នៅតែត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើតេស្តរកមើល COVID-19 ហើយមានលទ្ធផលតេស្តអវិជ្ជមាន។ កន្លែងណាដែលរោគសញ្ញារបស់ពួកគេបន្តលើសពី 10 ថ្ងៃ សិស្សគួរតែផ្តល់ឯកសារពីវេជ្ជបណ្ឌិតរបស់ពួកគេ ដែលបញ្ជាក់ថារោគសញ្ញារបស់ពួកគេមានលក្ខណៈធម្មតាសម្រាប់ស្ថានភាពរបស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើសិស្សកើតមានរោគសញ្ញាថ្មី ឬផ្លាស់ប្តូររោគសញ្ញា ពួកគេគួរតែធ្វើតេស្តរកមើល COVID-19។ សូមស្វែងរកព័ត៌មានបន្ថែមអំពីរោគសញ្ញា COVID-19 ([COVID-19 symptoms](#))។

ការធ្វើតេស្ត COVID-19 សម្រាប់សិស្សដែលមានសុខភាពស្មុគស្មាញ ឬពិការភាពអាចជាការពិបាក។ នៅក្នុងស្ថានភាពទាំងនេះ សាលារៀននឹងស្នើសុំឱ្យពួកគេមួយ ឬអ្នកថែទាំ ឱ្យគ្រូពេទ្យរបស់ពួកគេវាយតម្លៃកូនរបស់ពួកគេ។ កន្លែងណាដែលគ្រូពេទ្យកំណត់ថាការធ្វើតេស្ត COVID-19 មិនចាំបាច់ទេ នោះត្រូវផ្តល់ជូនឯកសារទៅសាលារៀន ដើម្បីបញ្ជាក់ថាសិស្សមិនមានរោគសញ្ញា ដែលចាំបាច់ត្រូវធ្វើតេស្ត COVID-19។ លិខិតបញ្ជាក់នោះក៏ត្រូវបង្ហាញផងដែរថា សិស្សអាចត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញ។

ការផ្អាកដល់សាលារៀន និងក្រុមគ្រួសារទាំងអស់

វាជាការសំខាន់ណាស់ដែលសាលារៀន និងក្រុមគ្រួសារបន្តការអនុវត្តតាមគោលការណ៍ណែនាំ COVID-19។ ជាពិសេស យើងចង់ចង្អុលបង្ហាញចំណុចដូចខាងក្រោម៖

- សាលារៀនត្រូវតែបន្ត៖
 - អនុវត្តអនាម័យផ្ទាល់ខ្លួន ការរក្សាគម្លាតរាងកាយ ការសម្អាត និងការអនុវត្តនិរក្សាកំណត់ត្រា។
 - កន្លែងណាដែលអាចធ្វើទៅបាន សូមប្រើតំបន់ក្រៅអគារ ប្រសិនបើអាសាធាតុអនុញ្ញាត ឬទីវាលធំទូលាយ ដើម្បីឱ្យអាចរក្សាគម្លាតរាងកាយបានត្រឹមត្រូវ។
 - ធានាថាភ្ញៀវទាំងអស់ដែលចូលមកកាន់ទីតាំងសាលា មានសុខភាពល្អ ហើយមិនមានរោគសញ្ញា គោរពតាមការរៀបចំចុះឈ្មោះចូលរួមទាំងការទទួលស្គាល់ថា ពួកគេនឹងគោរពតាមតម្រូវការ COVID-19 សម្រាប់ភ្ញៀវ អ្នកម៉ៅការ និងអ្នកផ្តល់សេវាកម្មរាល់ពេលដែលពួកគេចូលមក។ ភ្ញៀវទាំងអស់ក៏ត្រូវចុះឈ្មោះចូលដែរ ដោយប្រើ Service NSW QR code ។ ឪពុកម្តាយ និងអ្នកថែទាំដែលយកសិស្សមក ឬយកសិស្សចេញពីសាលារៀន មិនចាំបាច់ចុះឈ្មោះចូល ឬប្រើ Service NSW QR code ទេ។

ការពាក់ម៉ាស់មុខ និងការត្រួតពិនិត្យសីតុណ្ហភាព

នរណាម្នាក់ដែលមានបំណងចង់ពាក់ម៉ាស់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេនៅសាលារៀន នឹងមិនត្រូវបានរារាំងពីការធ្វើបែបនេះទេ។

ក្នុងអំឡុងពេលដែលបទបញ្ជាសុខភាពសាធារណៈ បានបង្គាប់ឱ្យពាក់ម៉ាស់មុខនៅលើយានយន្តធ្វើដំណើរសាធារណៈ សិស្សដែលមានអាយុ 13 ឆ្នាំ និងលើសពីនេះ ត្រូវតែគោរពតាមការណែនាំនេះ។ បុគ្គលិកក៏ត្រូវតែអនុវត្តតាមការណែនាំនេះដែរ នៅពេលធ្វើដំណើរតាមយានយន្តធ្វើដំណើរសាធារណៈ ក៏ដូចជាក្នុងអំឡុងពេលធ្វើដំណើរកម្សាន្ត តាមយានយន្តធ្វើដំណើរសាធារណៈ ឬដោយសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនជាលក្ខណៈជួល ឬឯកជន។

ការត្រួតពិនិត្យសីតុណ្ហភាពជាទូទៅ មិនបានតម្រូវ ឬណែនាំនៅសាលារៀនទេ។

ការផ្គត់ផ្គង់សម្អាត និងអនាម័យសាលារៀន

សាលារៀនរបស់អ្នកនឹងបន្តទទួលបានការសម្អាតបន្ថែម ស្របតាមគោលការណ៍ណែនាំរបស់ AHPPC និងដំបូន្មានពីក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW។ តំបន់គោលដៅរួមមានតំបន់ដែលប៉ះពាល់ច្រើន និងផ្ទៃរឹងផ្សេងទៀត ដៃទ្វារ ទូមានសោ កុងតាក់បិទបើកភ្លើង និងបង្គាន់ដៃនៅតាមជណ្តើរ និងតំបន់មនុស្សទៅមកច្រើន។ ក៏នឹងមានការសម្អាតបន្ថែមដែរនៅតាមបង្គន់ និងកន្លែងដឹកទឹក និងការផ្គត់ផ្គង់បន្ថែមដូចជាសាប៊ូជាដើម។

សាលារៀននឹងបន្តផ្តល់ផលិតផលអនាម័យ រួមមានសាប៊ូរាវ ទឹកថ្នាំអនាម័យជូតសម្អាតដៃ កន្សែងក្រដាស ថ្នាំបាញ់លើផ្ទៃ និងក្រដាសជូតរមាបមេរោគ។



ការឆ្លើយតបទៅនឹងករណី COVID-19

មានផែនការច្បាស់លាស់ដាក់នៅនឹងកន្លែងសម្រាប់សាលារៀន ដើម្បីឆ្លើយតបទៅនឹងករណីដែលត្រូវបានសង្ស័យ ឬត្រូវបានបញ្ជាក់ណាមួយនៃ COVID-19 នៅសាលារៀនរបស់យើង។ យើងកំពុងធ្វើការយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយ ក្រសួងសុខាភិបាលរដ្ឋ NSW ហើយនឹងធ្វើទំនាក់ទំនងជាមួយឪពុកម្តាយ ប្រសិនបើមានស្ថានភាពកើតឡើង។ សូមអានបន្ថែមអំពីវិធានការឆ្លើយតបរបស់យើងសម្រាប់ករណី COVID-19 ([Response protocols for COVID-19 cases](#))។

ការដឹកជញ្ជូន

សេវាថយន្តក្រុងទៅ និងមកពីសាលារៀន នៅតែបន្តដំណើរការដូចធម្មតា។ សម្រាប់ជំនួសស្តីពីការធ្វើដំណើរទៅ និងមកពីសាលារៀន សូមមើលយានយន្តធ្វើដំណើរសម្រាប់រដ្ឋ NSW ([Transport for NSW](#))។

សេវាកម្មអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់តាមទូរសព្ទ

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការព័ត៌មានបន្ថែម សូមទូរសព្ទទៅនាយកសាលារបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់ ដើម្បីជួយអ្នកក្នុងការសាកសួររបស់អ្នក សូមទូរសព្ទមក សេវាកម្មអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់តាមទូរសព្ទលេខ 131 450 ហើយស្នើសុំអ្នកបកប្រែផ្ទាល់មាត់ជាភាសារបស់អ្នក។ គេនឹងមិនគិតថ្លៃសេវានេះពីអ្នកទេ។